Hello Віктор Кот,
We have received a complaint from MilitaryTimes that you do not have permission to include their image in the following video: https://vimeo.com/1049449362/7eeb5d1aa7
If you do in fact have permission, please respond to this message with documentation indicating that you are authorized to share this video online, such as a signed release form.
If you cannot provide us with this documentation, please remove the video within 3 days. Failure to do so will result in the deletion of your video by Vimeo Staff.
Thanks for your cooperation and understanding.
Sincerely,
Vimeo Inc.


		Віктор Кот <lanaoxrana@gmail.com>
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Welcome! A complaint about the presence of someone else's image is fictitious. I shot the video personally, this is my personal content. One of the episodes of criminal activities of civil servants ordered by bandits from the law enforcement agencies of Ukraine was filmed.

чт, 23 янв. 2025 г., 15:01 Vimeo <rights@vimeo.com>:

ПЕРЕВОД
Здравствуйте, Виктор Кот,
Мы получили жалобу от MilitaryTimes о том, что у вас нет разрешения на использование их изображения в следующем видео: https://vimeo.com/1049449362/7eeb5d1aa7
Если у вас действительно есть разрешение, ответьте на это сообщение документацией, подтверждающей, что вы имеете право размещать это видео в Интернете, например, подписанной формой разрешения.
Если вы не можете предоставить нам эту документацию, удалите видео в течение 3 дней. Невыполнение этого требования приведет к удалению вашего видео сотрудниками Vimeo.
Спасибо за сотрудничество и понимание.
С уважением,
Vimeo Inc.
Виктор Кот <lanaoxrana@gmail.com>
09:07 (13 часов назад)
кому: Vimeo Добро пожаловать! Жалоба на наличие чужого изображения является вымышленной. Я снял видео лично, это мой личный контент. Заснят один из эпизодов преступной деятельности госслужащих по заказу бандитов из правоохранительных органов Украины. чт, 23 янв. 2025 г., 15:01 Vimeo <rights@vimeo.com>:
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